Call for session Suggestions: 2017 International Population Conference 
We thank the many members who submitted session suggestions for the XXVIII IUSSP Conference. For those of you who forgot or let the deadline slip by, we are leaving the submission form open until 15 November.

Reminder:
The IUSSP Council is seeking suggestions from IUSSP members for sessions to appear in the Call for Papers for the 28th International Population Conference, which will take place in Cape Town, South Africa the week of 29 October 2017. To participate in shaping the scientific programme of the Conference, please submit your suggestions online by filling in this form . 

Your suggestion should include:

-a short, self-explanatory session title;  

-a short explanation for why the session should be included in the programme (maximum 200 words);  

-the names and email addresses of two potential organizers (you may include yourself as a potential organizer); 

-a primary general theme in which the session belongs and a secondary general theme where the session should be cross-listed if the session addresses more than one theme (using the list of themes provided). 

-If none of the general themes listed fits, please select “other” and write in the appropriate primary general theme for your suggestion.   

Please note that the International Organizing Committee makes final decisions on all sessions, organizers and themes. Your suggestion may be modified or merged with those of other members. Topics that are broad and likely to attract a large number of papers are more likely to be retained than narrow topics. Members are especially encouraged to propose sessions that address new research and innovative methodologies or contribute to theory and policy.    

Please also note that organizing a session does not entitle the organizer/chair for funding from IUSSP to attend the Conference.

 



Appel à propositions de séances pour le Congrès international de la population de 2017 
Nous remercions les nombreux membres qui ont soumis des propositions de séances pour le XXVIIIe Congrès de l'UIESP. Pour ceux d'entre vous qui ont oublié ou laissé passer la date limite, nous laisserons le formulaire de soumission ouvert jusqu'au 15 novembre.

Rappel :
Le Conseil de l’UIESP invite les membres à faire des propositions de séances pour l'appel à communications du XXVIIIe Congrès international de la population qui se tiendra au Cap, en Afrique du Sud, dans la semaine du 29 octobre 2017. Pour participer à l'élaboration du programme scientifique du Congrès, veuillez transmettre vos suggestions en remplissant ce formulaire en ligne.  

Votre proposition doit comprendre : 

-un titre court et aussi explicite que possible ; 

-une courte justification pour expliquer les raisons pour lesquelles la séance devrait figurer dans le programme (maximum 200 mots) ; 

-les noms de deux organisateurs potentiels avec leurs adresses e-mail (vous pouvez vous inclure vous-même) ; 

-le thème principal dont la séance relève ainsi qu’un second thème si la séance peut être rattachée à plusieurs thèmes. 

-si le sujet de la séance proposée n’entre dans aucun des thèmes listés, sélectionnez  « Autre » et indiquez un thème général. 

Veuillez noter que les décisions finales concernant les séances, les organisateurs et les thèmes incombent au Comité international d'organisation et que vos suggestions pourront être modifiées ou fusionnées avec celles d’autres membres. Merci de privilégier des sujets assez larges, susceptibles de recueillir un grand nombre de soumissions, plutôt que des contenus très pointus. Les membres sont tout particulièrement encouragés à proposer des séances portant sur des sujets de recherche originaux et des méthodologies innovantes ou pouvant contribuer aux théories et politiques de population.

Merci également de noter que, faute de ressources suffisantes, l’organisation d’une séance n’implique pas automatiquement la prise en charge par l’UIESP du voyage et du séjour au Cap de l’organisateur.
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